
 Číslo materiálu : 4/05 

Komise: Komise sportovní                                                      

Datum :   2.11.2016                                                             RM 16.11.2016        

Přítomni: 

 

 

 

Host: 

Omluveni: 

 

Neomluveni: 

J. Třískala, J. Kukla, V. Šnajdr, A.Salák, T. Morawski, T. Pilc, J. Králik, M. 

Procházka, J. Němeček 

L. Krulišová 

 

J. Viktora – místostarosta, J. Dejmal 

R. Hanuš, Z. Hadrovský, K. Fialová, K. Ptáček, I. Sova 

 

M. Hruška, P. Němec, M. Lhoťan, T. Gryč, L. Tvrdík, J. Ďoubal, M. Pavlík 

 

Člen RM: 

 

 

Příští jednání: xxxx 2016 

 

1) Návrh usnesení pro RM :                                                                                                         

RM města Kutná Hora  

1. b e r e   n a   v ě d o m í  

zápis sportovní komise  

      2.  o d v o l á v á 

pro nečinnost tyto členy SK 

Ivana Sovu 

Miroslava Lhoťana 

Tomáše Gryče 

Ing. Lubomíra Tvrdíka 

Mgr. Jana Ďoubala 

Mgr. Michala Pavlíka 

na vlastní žádost dosavadního člena SK 

Petra Němce 

 

       

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře : 

L.Krulišová – podala informace k návrhu rozpočtu. Z důvodu celkového snížení limitu objemu 

peněžních prostředků pro rok 2017, musela být snížena tedy i původně plánovaná částka do 

„Programu na podporu činnosti registrované mládeže“ z původních 2 000 000,- Kč na 1 500 000,- 

Kč. 

Diskuse k rozpočtu: členové komise požádali pana místostarostu Viktoru navýšit částku na 

registrovanou mládež do původně plánované výše 2 mil. Ten přislíbil pomoc. 

J. Třískala – poukázal na nedisciplinovanost některých členů SK, vyžádal si jejich docházku a 

následně navrhnul jejich odvolání ze SK. Pan P. Němec ukončil členství ve SK na vlastní žádost. 

Granty 2017 – k 31.10.2016 bylo doručeno celkem 14 žádostí na střední granty a 1 žádost na velký 

grant. V oblasti středních grantů se objevily dvě žádosti na stejnou akci – Kutnohorský Strongman. 

Vysvětlení přišel na vlastní žádost podat pan J. Dejmal, jehož žádost SK nakonec upřednostnila 

s podmínkou, že soutěž bude spojena s další akcí – skluzavkou. 

SK všechny žádosti společně projednala a následně provedla bodové ohodnocení jednotlivých 

žádostí, na jehož základě byly některé projekty vyřazeny a ostatní podpořeny odpovídající částkou. 

Žádost o velký grant s názvem 1. Závod Českého poháru horských kol Strabag žadatele KH Tour 

Kutná Hora byla přesunuta do kategorie Calendarium Cuthna. Hlasování o podpoře jednotlivých 

grantů proběhne až po schválení rozpočtu na rok 2017, tj. v prosinci 2016. Hlasování proběhne dle 

statutu SK způsobem per rollam.  



J.Kukla – v závěru informoval členy SK o dalším průběhu výstavby sportovní haly a odpovídal na 

jejich dotazy. 

Příští jednání sportovní komise  

Příští jednání sportovní komise proběhne v lednu 2017 v malé zasedací místnosti Vlašského dvora.  

Konkrétní datum bude ještě upřesněno. 

 

 

 

 

 

 

 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM : 

 

 

4) Reakce rady města : 

 

Zapsala : L.Krulišová 

Elektronicky ověřil : Jan Třískala 

Datum: 8.11.2016 


